

26/6/2024



監管局行政總裁韓婉萍女士（右五）、執行總監陳汝做先生（右四）及地產代理商會代表出席「優化營銷電話行業規管計劃」啟動禮。

The EAA Chief Executive Officer Ms Ruby HON (fifth from right), Director of Operations Mr CHAN U Keng (fourth from right) and representatives of the estate agency trade attend the Launch Ceremony of the Enhanced Industry Regulatory Scheme for Marketing Calls.

5/7/2024

監管局與業界主要代表舉行聯絡會議，會上討論多個議題。

The EAA holds a liaison meeting with the representatives of major trade associations and various issues are discussed during the meeting.



31/7/2024, 9/8/2024



監管局分別在油麻地及大埔區舉辦與前線持牌人交流的聚焦小組會議。席間，監管局代表與出席的持牌人談及關於劏房、發牌、規管及持續專業進修等不同範疇的事項。

The EAA holds focus group meetings with frontline licensees in Yau Ma Tei District and Tai Po District respectively. During the meetings, EAA representatives discuss with the participating licensees on topics regarding Subdivided Units, licensing, compliance and the CPD Scheme while licensees share the issues they encounter in their daily practices.

27/8/2024

監管局行政總裁韓婉萍女士（右三）出席「強拍條例小業主支援中心」開幕儀式。

The EAA Chief Executive Officer Ms Ruby HON (third from right) attends the opening ceremony of the Support Service Centre for Minority Owners under Compulsory Sale.



12/2007

著名專欄作家、電視及電台節目主持岑逸飛先生為監管局持續專業進修計劃主講「管理智慧講座」。

Mr Fabian Shum, a renowned writer and TV and radio show host, gives a CPD talk to licensees titled "The Wisdom of Management".



9/2014

監管局參與招聘進修博覽，藉此提升公眾對監管局工作的了解。

The EAA participates in a recruitment fair to enhance the public understanding of the EAA's work.



3/2016

監管局舉辦「住宅租賃知多啲」公開講座。

The EAA organises a public seminar titled "Learn more about the tenancy matters of residential properties".

